



CERTIFICAT COLLECTIF DE PRISE DE SERVICE COLLECTIVE CERTIFICATE OF ASSUMPTION OF DUTY

N° 109/051 MINFOPRA/SG/DDRHE/SDC/SCDB du (of) 10 JUIN 2020

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative soussigné certifie que les candidats dont les noms suivent, déclarés définitivement admis au concours de formation pour le recrutement des **Ingénieurs des Travaux de la Météorologie**, catégorie "A1" de la Fonction Publique, par arrêté n°000838/MINFOPRA du 20 mars 2017, arrivés en fin de formation au titre de l'année académique 2018/2019 à l'Ecole Nationale Supérieure Polytechnique de l'Université de Maroua (ex-Institut Supérieur du Sahel), ont effectivement pris service le 26 mars 2020.

*The Minister of the Public Service and Administrative Reform undersigned, hereby certifies that the following candidates, declared successful in the training competitive examination to recruit **Assistant Meteorology Engineers**, of the "A1" category of the Public Service by Order No.000838/MINFOPRA of 20 March 2017, have upon graduation for the 2018/2019 academic year into the National Advanced School of Engineering of the University of Maroua (ex-Higher Institute of Sahel), effectively assumed duty on 26 March 2020.*

Il s'agit de / They are:

N°	MATRICULE / SERVICE No.	NOMS ET PRÉNOMS / NAMES
1.	ITMN066	ABDOULAZIZ ALI
2.	ITMN139	ABEL MADI
3.	ITME118	ABOUBAKAR SOUAIBOU
4.	ITMF363	ASONGNIA ROXANNE
5.	ITMY261	BARBELA KONGSO RENE
6.	ITMY138	BIKO A BAGOL RODRIGUE
7.	ITMY174	BOUH SALLA ACHILLE ROMEO
8.	ITMY128	EPANSAH NGOULA FABRICE
9.	ITMY087	FOKOU JOEL CESAR
10.	ITMG100	HADIDJATOU ASTA
11.	ITMM070	HOUSSEINATOU BAKARI
12.	ITMY357	MAIDAAWE BAHANE HADJATI PULCHERIE
13.	ITMY238	MANANGA MICHEL RENE
14.	ITMY300	MANDOUKE MBELE FRITZ ROSTAND
15.	ITMR145	MBEZELE ZE ELISABETH OLIVE
16.	ITMY352	MELIE TIOMELA SERENA
17.	ITMY001	MICHEL GOUDAGOUM GOUDAGOUM
18.	ITMY355	MUA ZUO FRANKLIN
19.	ITMY273	NCHADINI NJOYA BORIS
20.	ITMY253	NDI ZAMBO JEAN
21.	ITMY351	NGAH HERGOST JEANNE OLIVE
22.	ITMY205	NGO TELEP FRANCOISE
23.	ITMA059	NKUH LINDA

24.
25.

ITMY155
ITMF011


TASSI JEAN JOEL
TENDONKENG PAMO SERGE LANDRY

En foi de quoi, le présent certificat est établi pour servir et valoir ce que de droit. /-
In testimony whereof, this certificate has been issued to serve as, where and when necessary. /-

Ampliations/Copies:

- DDRHE
- Intéressés/Concerned persons
- Dossiers/Files
- Archives/Records

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
The Minister of the Public Service
and Administrative Reform



JOSEPH LE